
Årsmøte 
 
Dato: 14.10.23 
Sted: Clarion Hotel Edge, Tromsø.  
 
 
VALG AV ORDSTYRER OG REFERAT 
 

- Ordstyrer: Anne Laila Nystad 
- Referent: Lisa Kajsa Skoglund (korrektur av Jonill M. F. Knapp) 
- 2 medlemmer som signerer årsmøtereferat: Siv Kvernmo og Maret Lajla Nedrejord 

 
ÅRSMELDING 
 

- Styremedlemmer: 
o Leder: Katrine Erke 
o Nestleder: Kari Nutti Stidal  
o Kasserer; Maret Lajla 
o Styremedlem: Sara Helene 
o Student: Lisa 
o Vara student: Tobias Poggats 
o Vara: Minka, Anna Laila 

- Årsmøte nov 22: Minka trakk seg, Leena Nittyvuopi velges som ny.  
- 6 styremøter – 5 ila teams, og 1 fysisk i ksjok med geratriseminar 

 
Kurskomite for geriatri seminar 

- Leder: Maret Lajla 
- Medlem: Ester fjellheim 
- Medlem: Katrine 

Utsatt pga covid fra 2020 til mai -22. Kontakt via teams, telefon, mail og chattefunksjon. Fysisk 
møte i des. 22 
 
Geriatriseminar 
Geriatriseminaret ble holdt i Karasjok. Det var 100 deltakere på seminaret fra Norge, Sverige 
og Finland, fra ulike profesjoner, bl.a. sykepleiere, helsefagsarbeidere, leger, 
helseadministratorer og politikere. Det ble brukt tolketjeneste som oversatte fra nordsamisk-
norsk og norsk-nordsamisk. Det har vært god respons i etterkant av seminaret. 
Forelesningene er fremdeles tilgjengelig på Samisk legeforening sin nettside.  
 
Oslo samisk geriatriseminar, nov. 2022.  
Det ble i etterkant av geriatriseminar opprettet kontakt med Oslo kommune, der det ble 
inspirert å arrangere eget seminar i Oslo.  

- Arrangør: Maret Lajla Nedrejord  
- 23 deltakere, 3 via teams.  
- Deltakere fra Oslo samiske hus, Oslo sameforening, Oslo kommune, og andre 

politikere.  



- Tema – hvordan styrke geriatritilbudet i Oslo 
- Panelsamtale som avslutning, med stand fra Oslo kommune.  
- Gratis konsert med Viktor Bomstad. 
- Samarbeidsmøte med demenslandsby i Oslo, der det er opprettet egen bogruppe for 

inntil 6 samiske pasienter med demensdiagnose. Omvisning på senteret sammen med 
utviklingssenter for samisk sykehjemstjeneste 

 
Medlemsmasse 
Per 31.12.22 hadde SDS 63 betalende medlemmer i 2022: 16 studenter, 5 pensjonister, 42 
ordinære betalere. Bra for når man skal søke penger fra Sametinget at folk engasjerer seg. 
Lettere å engasjere folk via vipps enn via fysisk regninger. 
 
Aktiviteten i samisk legeforening 
Aktiviteten i 2022 har vært bred og omfattende. Starten av året var fremdeles preget av 
covid-restriksjoner. Samisk legeforening har vært synlig i media i flere sammenhenger, i både 
regionale, lokale, og nasjonale saker, samt og støttet kolleger som har tatt kontakt. Det var 
også kontakt med Finnmarkssykehuset og Sametinget.  
 
Noen av de store sakene har vært: 

- Organisering av samisk nasjonalt kompetansesenter for somatikk og psykiatri 
- Økning i samisk kvote ved UiT – i 2023 etablert 8 plasser ift. 2 tidligere.  
- LIS1 til kommunetjenester i samiske kjerneområde – særskilt for de med samisk 

bakgrunn og språk. Det argumenteres for at man bør passe på å rekruttere samiske 
leger til områder med behov for samisk kompetanse, knyttet opp mot 
Finnmarkssykehuset. Det arbeides derfor for særskilt vedtak for samiske leger som 
ønsker LIS1-tjeneste i samiske forvaltningskommuner, og at disse skal prioriteres hvis 
det er flere søkere.  

 
 
Studenter i Umeå  
I løpet av året har representanter fra styret hatt møte med samiske medisinstudenter på 5. og 
6. året i Hammerfest, og 3 styremedlemmer hadde møte med studenter i Umeå, i forsøk på å 
nå ut til samiske legestudenter på svensk side. Før dette var det kun studentrepresentant 
Tobias Poggats som styret hadde kjennskap til. I Umeå ble det holdt et foredrag generelt om 
legeforeningen, den samiske pasienten og utfordringer. Det fremkom ønske fra 
studentforening i Umeå om at dette kan arrangeres igjen neste år, for å synliggjøre det 
samiske og få det inn i deres studieforløp. Det finnes samiskundervisning/kurs studentene kan 
delta på i Umeå, men det er ikke innbakt i profesjonsutdanningen. 
 
Stand UNN og UiT: 
Det har vært holdt stand på UNN og UiT. Det ble holdt et fysisk møte med leger i forkant, hvor 
man bl.a. gjennomgikk tiltaksplanen for styrking av samisk spesialisthelsetjeneste i hvert 
foretak. Det var positiv opplevelse etter stand, med unntak at man var litt uheldig på stand 
ved UiT, da 1.årsstudenter var i praksis og ikke på campus på det tidspunktet.  
 
Foredrag for overlegeforeningen: 



Leder holdt foredrag om den samiske pasienten for den norske legeforeningens 
underforening, Overlegeforeningen, i Bergen mars -22. 20 min. sammendrag, men mange 
overleger ga uttrykk for at det var lærerikt.  
 
Media 
Foreningen har vært synlig i media, deriblant på NRK angående studieplasser, organisering av 
Sámi Klinihkka, Parkinson og den samiske pasient.  
 
Medlemskommunikasjon: 

- Facebook (side og gruppe) 
- Instagram, synlig med informasjon, spesielt ifht samisk opplysning som finnes 

(kampanjer, sjekk-deg, verdensdag for psykisk helse osv.)  
- Mail  
- Hjemmeside  

 
Møter: 

- Sametinget – 2 møter i fjor, der man sammen har gjennomgått hva som har rørt seg i 
det samiske helseperspektivet. Strategi med tanke på hvordan man skal gå videre med 
arbeidet for å forbedre det samiske helsetilbudet 

- Senterpartiet og Rødt – Da de var i Karasjok ønsket de å høre om vårt perspektiv på 
hvordan det samiske helsetilbudet er. Representanter fra Helse og omsorgskomiteen 
på stortinget deltok også. Representanten fra Rødt gikk ut i media angående samisk 
helsetjeneste.  

 
Årsmøte: 

- Gjennomført fysisk i Oslo, Samisk hus, 16.11.22, med mulighet for elektronisk 
deltakelse via Teams. Her deltok 4 personer fysisk, og 7 via teams. Middag for de som 
var fysisk tilstede i etterkant.  

- Den eneste kjente samisktalende legen i Oslo kommune deltok  
 
Samisk legeforening representasjon 

- Siv Kvernmo, Jonill Fjellheim Knapp og Aigin Sarre jobbet sammen med emneledere 
ved UiT, med å utvikle emneplaner etter nye retningslinjer (RETHOS) – hvor det er 
kommet nasjonalt krav om at helsefagutdanningen skal ha samisk innhold I 
helsefagutdanning; det skal undervises om samisk helse og kultursensitivt innhold. 

- Ovennevnte gruppe kom med innspill til innhold på emne-/delemnenivå på 
medisinerutdanningen. Det endte med at de laget 1 læringsmål som dekket det 
samiske. Det er mye arbeid som gjenstår, da det innen akademia tar mange år før 
vedtatte saker implenteres i praksis.  

- Det som er interesssant er at flere universitet/høgskoler henvender seg for å hente 
undervisere om samiske temaer. Spesielt mottar SANKS mange henvendelser, og det 
har vært diskusjon om det er SANKS som skal ta seg av dette eller skolene selv som 
skal bygge opp undervisningsopplegg. Kvernmo mener det er det sistnevnte, at Sanks 
sin primære oppgave er klinisk og helserettet arbeid, og at universitetene selv må ta 
ansvar og arbeide med å skaffe/innhente kompetanse for undervisning. Det betyr ikke 
at andre instanser ikke kan bidra inn, men at ansvaret ligger hos 
undervisningsinstitusjonene selv. 



 
Komite for arbeid for samisk helsetjeneste 
Bestående av Katrine, Maret Lajla, Cecilie Javo, Knut Johnsen, Jon Florholmen, Ester Fjellhiem, 
Iina Javo, Siv knevermo og Marja Lisa Somby.  
 
Mandatet er å jobbe med Sámi klinihkkas sykehusstruktur og organisering. Det ble avholdt 2 
møter i nov -22. Det første møtet innebar hva man skal jobbe mot, og det andre arbeid mot 
sykehusutvalget. Vi skulle levere høringsinnspill til sykehusutvalget, siden de skulle komme 
med ny forslag til ny rapport om sykehusplan. Samisk legeforening har uttrykt misnøye om 
dagens organisering av samisk spesialisthelsetjeneste. Vi har tenkt at de har mer tyngde på 
seg hvis de hadde vært organisert høyere opp, som under Helse Nord eller direkte under 
Helse- og omsorgsdepartementet; eventuelt under UNN. Sámi klinihkka har regionalt og 
nasjonalt ansvar som strekker seg langt utover kun Finnmarkssykehusets dekningsområde. 
Dersom Sámi Klinihkka var underlagt UNN, ville det vært lettere å utdanne LIS-leger grunnet 
direkte kobling opp mot gruppe 1-sykehus.  
 
Joikeprosjektet 
22: Kontinuert joikepilotprosjekt i Karasjok kommune, ble avsluttet i -22. Midler fra 
sametinget og Finnmark fylkeskommune. 
 
Kontorlokale: 
Styret har leid kontorlokale i Karasjok siden 1. jan. -22. Kontoret og møtelokalene har blitt 
brukt aktivt av styremedlemmer og studenter som er i Karasjok i forbindelse med 5. og 6. 
studieår, bl.a. til møter og leseplass. 1. og 2. årsstudenter med tilhørighet til Karasjok har også 
brukt kontoret. Dette er lokaler som alle medlemmer kan benytte seg av, og man trenger kun 
kontakte samisk legeforening for å låne nøkkel. Det er et møtelokale midt i bygda med kontor, 
wifi, kaffekrok, samt et lite treningsrom.   
 
Sekretær og regnskap: 
Videreført kjøp av sekretariatstjeneste ved Britt Hansen 
Regnskap med hjelp av Totalregnskap AS 
 
Økonomisk tilskudd av 

- Sametinget – valg- og drifttilskudd, og prosjektmidler (2 seminarer, joikeprosjekt)  
 
REGNSKAP 
 
Årsregnskap 2022 for Samisk Legeforening 

- Byttet regnskapsfører til Averdi. I Karasjok i år 2022.  
 
Resultat regnskap 
 
Det negative i fjor at man kun fikk 100 000,- i direkte tilskudd til drift, det gikk ned med 
100 000,- fordi man i årene før ikke hadde brukt så mye av de pengene vi har fått tidligere. Vi 
søkte, og fikk rundt 442 000 kr i prosjektmidler. Prosjektinntekter er også innbetalte 
påmeldingsavgift til Geriatriseminar (225 000), osloseminar (75k), og 100.000 fra sametinget 
og 100.000 fra fylkeskommune til joikeprosjekt. Også innbakt i -21-budsjett 



- 27000 i medlemskontigent 
- 100 000 direkte tilskudd 

 
Økonomien fra de foregående årene er preget av covid-19. Det var da lite møtevirksomhet 
med reising, lite fysisk møter, og generelt lite aktivitet. Den aktiviteten som var skjedde via 
Teams, som kostet lite. Derfor fikk man fall i tilskudd fra Sametinget, men som har endret seg.  
 
Det som legges i «andre kortsiktige» - fikk resterende prosjekttilskuddet i mars- 23, når man 
ferdigstilte rapporten og sendte til sametinget. Fått penger tilbake. 
Annen kortsiktig gjeld – brukt penger fra driften til å betale reiseutgifter og seminaret i Oslo.  
278 732 hadde vi på bankkonto i fjor desember -22, og det positive er at Sametinget har sett 
hva vi har gjort, så i år fikk vi driftstilskudd på 300.000 kr . 
 
Dette blir sendt.  
Det har vært mange regnskaper, 3 prosjekter og 1 i drift. 
Prosjekt er skilt ut med egne regnskap i år ifht forutgående år, der det ikke var det, og da ble 
det mye rot. Hatt egne regnskap og egne budsjetter, godkjent av Sametinget.  
 
Budsjett 2024 
 
Budsjett for 2024 er tilsendt Sametinget i april -23. Det er ikke dekket for at det er 40-års 
jubileum neste år. Dette fordi det skal søkes som eget prosjektmiddel, og dermed eget 
budsjett. Søkes som prosjektmiddel fra Sametinget, og krever da et mer strukturert budsjett. 
For 2024 er det søkt om 411 000 kr, da en god del administrative utgifter. Det koster å reise, 
som gjør at vi må søke om flere midler, bl.a. kostet Umeå-turen mer enn man hadde antatt.  
Det ønskes fremover å ha muligheten til å kunne reise til Sverige/Finland for å være med å 
påvirke det samiske der, og dette vil kreve mer penger.  
 
Ellers: vanlige utgifter som regnskapsfører, sekretær, kontorleie, hjemmeside osv.  
Vi har søkt om penger for stand-materiale. Det er nå innhentet, kan vare en stund, men har 
mulighet dersom det skulle bli nødvendig.  
 
Spørsmål/innvilgninger/kommentar til budsjett?  

- FORSLAG: søke egne midler til humanitære formål  
- INNSPILL: burde ikke sette midler til humanitære formål, som Finnmarks legeforening 

har. Dette krever kommunikasjon med sametinget. I såfall blir dette i budsjettet i 
2025, som skal inn før 1. april 2024. 

- VEDTAS: styret vil diskutere dette videre.  
 
VALG AV NYTT STYRE 2023 
 
Styret ønsker å gjøre endringer slik at studentrepresentant og vara velges på ulike tidspunkter 
for å behold kontinuitet. Derfor foreslår vi at vara studentrep. ikke velges i år, men ved neste 
årsmøte. Vi foreslår oddetall vs partallsår når det velges. Foreslår at nåværende vara studrep, 
Tobias Poggats, fortsetter 1 år til i styret uten nytt valg.  
 
GODKJENNES 



Kommer frem i vedtektsendringer – studentrepresentant valgt i dag fortsetter de neste to 
årene.  
 
Nytt styre 
Det skal velges ny leder, styremedlem, studentrepresentant, varamedlem, samt medlemmer 
til valgkomiteen. Valgkomiteen fremmer forslag, men alle har lov å stille eller komme med 
forslag til andre medlemmer.  
 
Styremedlemmer som fortsetter: Leena (varamedlem), Maret Lajla (1 år som ordinær), Sara 
Helene (1 år som ordinær), og Tobias (vara-studentrepresentant). Anne Laila har i praksis 
fungert som ordinært styremedlem f.o.m jan -23, da Kari sluttet. Opprinnelig skulle årsmøtet 
være i mars -23, og derfor ikke hensiktsmessig å holde nytt møte for nytt medlem. Men dette 
ble utsatt. 
 
Kandidatforslag fra valgkomiteen:  
 

- Leder: Jonill Margrethe Fjellheim Knapp 
Valgkomite: Kandidaten har sittet på styret lenge, har god innsikt og kunnskap om 
foreningen. Flere styremedlemmer har også meldt kandidaten som en god kandidat til 
lederrollen.  

- Studentrepresentant: Elle Katri Lindi 
21 år gammel student fra Karasjok, går nå på 2. året medisinstudiet ved UiT.  

- Varamedlem: Frøydis Nystad Nilsen. 
- Ordinært styremedlem: ingen forslag. 
- Valgkomite: Katrine Erke, Anne Laila Nystad, og Taras Smirnov.  

 
Kommentar Kvernmo, valgkomite: 
UNN er en stor arbeidsplass med mange samiske leger, og det bør dermed nesten alltid være 
noen som sitter på styret fra UNN, som kjenner systemet og er kjent på sykehuset. Det bør 
tilstrebes en viss geografisk spredning – representanter fra Sverige, Finland, og sørsamiske og 
lulesamiske områder. Dette for å få et bedre overblikk på hva som foregår i de ulike 
områdene. I tillegg er det ikke slik at det kun er universitetsansatte som bør bidra til 
utdanning om den samiske pasient, men må komme helt ned til klinikknivå der alle leger bør 
dele på ansvaret. UNN-leger møter samiske pasienter daglig. Slår et slag for at noen av UNN-
legene tar stafettpinnen videre.  
 
Spm: Hva er forskjell på styremedlem vs varamedlem? Mangler kunnskap om 
organisasjonsarbeid. Hvor mye arbeid må man sette av? Hva skal man gjøre? 

- Arbeidsmengden er opp til styret og bestemme hvor mange oppgaver man påtar seg. 
Det er avhengig av hvert enkeltmedlem.  

- Delta på møter (teams og 1-2 fysiske møter i året). Hvis man deltar på noe for samisk 
legeforening kan man få praksiskompensasjon (fri uten lønn, også får man 
kompensasjon fra legeforeningen). Der man ikke får fri med lønn fra arbeidsgiver.  

- Ønske om at man får mer delegering av arbeid, der vi sitter mindre med praktiske ting 
som feks hotel-bestilling osv. Vi håper på at mye kan overføres til sekretær. 
Foreningen trenger en sekretær som jobber på deltid.  



- Nye styret må jobbe med å få ny sekretær på plass – 20-30% stilling. Lettere å lønne 
timesbasert vs. prosentbasert. Ikke erfaring å lønne noen prosentbasert. 
Timesbetaling er mulig. Større bruk av sekretær. Det betyr at vi må mate sekretæren 
med ting, og det kan være ekstraarbeid for en som allerede har mye å gjøre.  

- Fremmes på hvordan man skal gjøre det videre – sammenligne med norske 
legeforening/lokalforening så er det betalt leder (20%). Er det noe som kunne vært 
gjeldende for oss? Vært i dialog med sametinget om dette, ta dette videre? Finne 
personer, og hva slags arbeidsoppgaver skal vedkommende sitte med? Etterhvert vil 
de kanskje ha erfaringen til å gjøre ting på eget initiativ.  

- Tenke på at vi har store tema vi jobber med, og det krever at man har rom for å jobbe 
med disse sakene.  

 
Bruke medlemmene i større grad for å aktivisere/interagere. Bruke engasjement medlemmer, 
som kan bidra til å avlaste styret.  
 
Valg 
 
Leder: Jonill Margrethe Fjellheim Knapp  
26 år, jobber som LIS1-lege ved Hammerfest sykehus. Oppvokst på Toten, med mor fra Røros 
og farslekta fra Sør-Varanger.  
 
Styremedlem: Iina Javo 
Fra Karasjok, jobber som kardiolog på UNN. Datter til Cecilie Javo.  
 
Studentrepresentant: Elle Katri Lindi 
21 år gammel student fra Karasjok, går på 2. året medisin UiT.  
Oppgaver: Kartlegge samiske legestudenter, hvilke saker interesserer studentene og løfte det 
frem for styret, informere studenter om samisk forskning (spesielt i forbindelse med 2. og 5. 
årsoppgave). 
 
Varamedlem: Frøydis Nystad Nilsen 
Jobbet på SANKS i 23 år, BUP-leder. Tidl. Jobbet som fastlege i Karasjok kommune.  
 
Valgkomite: Katrine Erke, Anne Laila Nystad, og Taras Smirnov.  
Det er utvidet valgkomiteen fra 2 til 3 – der en alltid skal være representant for 
studentgruppen, som kan engasjere og rekruttere fra den gruppen.  
 
 
Forslag til vedtektsendringer 

- Skrevet ut.  
Jonill har gjennomgått tidligere. 
Lov å komme med andre forslag  
 
Dette viser seg å være basert på informasjon fra foreldet vedtak, og at vedtektsendringer er 
gjort i 2016, som ikke er blitt oppdatert på nettsiden. Det blir dermed stanset underveis, så må 
det nye styret gjennomgå og sammenligne, og ta dette opp på nytt til neste årsmøte! 
 



• Prf- 5 styringsstruktur 
o Høyeste myndighet er årsmøte som avholdes hvert år om høsten 
o Forslag til endring: avholdes på våren isteden. Kom frem v årsmøte i 22 om at 

det er mer hensiktsmessig å holde det tidligere på året. Dersom det er vedtatt 
å innføre dette fast, bør det oppdateres i vedtektene (går lenge siden 
budsjettgjennomgang, og sametinget krever innsendt budsjett innen 1 apr 
neste års budsjett). 

o VEDTAS 
• Paragraf. 5 – årsmøtet velger redkasjonskomite for Sami Medica for 2 år 

o Fjernes. Begrunnelse: med mindre det er intensjon å gjennomføre Sami 
Medica, bør også dette vurderes fjernet fra gjeldende vedtekt.  

o Sami Medica er ikke aktiv lenger, VEDTAS 
• årsmåte velger 2 revisorer for ett år av gangen 

o Ikke praktisert på mange år. Har regnskapsfører. 
o Nytt pkt: Styret får mandat til å skaffe tilstrekkelig gode revisortjenester  
o VEDTAS 

• Årsmøte velger styre med 2 vararepresentanter 
o Foreslått endret: Årsmøtet velger styremedlemmer hvorav halve styret velges 

partallsår og andre halvdel av styret velges oddetallsår 
o VEDTAS 

• Styringsstruktur – årsmøtet velger valgkomite på 3 personer for 1 år av angen 
o Forslag 1 – årsmøtet velger valgkomite på 2 personer for 2 år av gangen. Jonill 

trekker sitt forslag  
o Forslag 2 - årsmøtet velger valgkomite på 3 personer for 2 år av gangen. 

Katrine trekker sitt forslag 
o Forslag 3 -  årsmøtet velger valgkomite på 3 personer for to år av gangen, 

hvorav et valgkomitemedlem er student. Maret Lajla 
o FORSLAG 3 VEDTAS 

• Styringsstruktur – årsmøtet 
o Forslag nytt pkt: Vedtektene skal tas opp oddetalls år for vurdering på 

årsmøtet 
o Vedtektene ble sist gjennomgått i 2016. For å sikre at de blir oppdatert og man 

har et dokument man kan styre etter, må medlemmene se på vedtektene før 
årsmøte og komme med endringer dersom det trengs. Punktet utelukker ikke 
at dette ikke kan tas opp ved partallsår.  

o VEDTAS 
• Styringsstruktur – nytt pkt  

o Årsmøte velger en studentrepresentant til styre og en vara for 
studentrepresentant, henholdsvis på oddetallsår og partallsår. 

• Styringsstruktur styret – styret består av 5 personer, hvorav en skal være 
studentrepresentant. Forslag foreslås av studentgruppen og velges til årsmøtet 

o Foreslått endring: Styret består av minst 5 ordinære medlemmer, hvorav en 
skal være studentrepresentant. 

o Begrunnelse: Student på valgkomiteen, dette dekkes her 
 



• Medlemskap – i samisk legeforening. Npåværende «ordinært medlemskap i SDS kan 
tegnes av samiske og samisktalende leger, tannleger ,veterinærer og deres 
studentgrupper».  

o Forslag til endring: «Medlemskap i SDS/samisk legeforening er for alle med 
samisk bakgrunn, samisk språklige eller med interesse av samisk 
helsefremming. Medlemskap kan tegnes av leger, pensjonerte leger og 
medisinstudenter».  

o Teigmo: veldig obs i lys av sametingsmanntall der man har mange medlemmer 
der det undres om det er tilhørighet til det faktiske manntallet. Veldig mange 
leger kan melde intereresser for samiske, uten at man jobber i det samiske 
området. Forsiktig hvem man lar være medlem 

o Kvernmo: dette har aldri vært problem, heller det motsatte. 
o MAret lajla: dette er ikke oppdaterte versjon. Har blitt endret til at det var til 

samiske leger eller leger som jobber i samiske forvaltningsområder.  
o SPM frøydis: samiskspråklige, gjelder dette også norske som har lært sseg 

samisk? Dette inkluderer de uten samisk bakgrunn men har lært seg samisk.  
o «samisk bakgrunn» - de med samisk etnisitet, eller de som har vokst opp i 

samisk område uten tilhørighet? – Endre dette til samisk tilhørighet. Same?  
o Godkjent årsmøte -16: ORDINÆRT MEDLEMSKAP TIL SAMI 

DOAKTARSERARVI/SAMISK LEGEFORENING KAN TEGNES AV SAMISKE LEGER 
,SAMISKE MEDISINSTUNDENTE OG LEGER MED SÆRSKILTE TILKNYTNING TIL 
SAMISK KULTUR, ELLER SAMISKE OMRÅDER.  

o ASSOSIERT MEDLEMSKAP/STØTTE – KAN TEGNES AV ANDRE LEGER SOM 
SLUTTER SEG TIL FORENINGENS FORMÅLSPARAGRAF. FORSLAG OG TALERETT, 
MEN IKKE STEMMERETT. Tidl. Hatt tannleger/veterinærer med som 
støttemedlemmer. Skal de kastes ut?  
 

Ser at mange endringer allerede er gjort på årsmøte i -16, ble ikke satt inn på nettsiden.  
Foreslår at man tar opp vedtektsendringer til neste år, i 2024, med de oppdaterte endringene 
gjort i dag. Vi utsetter dette til neste årsmøte i 2024. Det som er vedtatt i 2016 + endringer 
gjort i dag er gjeldende.  
 
EVENTUELT 
 

1. 40 års jubileet 
o Jubileumskomite 
o Styret utnevner en jubileumskomité for planlegging av markering av 40-

årsjubileet for SDS, og som søker prosjektmidler til dette fra Sametinget. 
Komitéen avgjør tidspunkt og lokalisasjon i samråd med styret. 

2. Samisk fastlegenettverk 
a. Styret jobber videre med pkt. 2 og 3.  

3. Samisk kollegastøtte – behov for dette? 
a. Samisk studentstøtte nettverk 

4. Joikeprosjektet (miljøterapeutisk tiltak) – kort rapport som sendt til Sametinget og 
Statsforvalter. Ble brukt under pandemien. Kan sendes til medlemmer/nettsiden, slik 
at alle får tilgang.  

 



Tromsø 19.10.23  
 
Maret Lajla Nedrejord            Siv Kvernmo 
 

(elektronisk signert)    


